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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Az EMMI alá tartozó területeken dolgozók kötelező 
oltásáról" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
A koronavírus  elleni védőoltásnak az állami és önkormányzati  intézményeknél  foglalkoztatottak
által  történő  kötelező  igénybevételéről  szóló  599/2021.  (X.  28.)  Korm.  rendelet  tartalmazza  az
állami dolgozók kötelező oltásának szabályit. A rendelet az Emberi Erőforrások Minisztériuma alá
tartozó területek vonatkozásában az alábbi foglalkoztatottakra terjed ki:

1. a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény szerinti köznevelési intézménynél,
 

1. a kulturális intézményekben foglalkoztatottak közalkalmazotti jogviszonyának 
átalakulásáról, valamint egyes kulturális tárgyú törvények módosításáról szóló 2020. évi 
XXXII. törvény szerinti kulturális intézménynél,

 

1. a szociális igazgatásról és szociális ellátásokról szóló 1993. évi III. törvény szerinti 
bentlakásos ellátást nyújtó szociális szolgáltatónál, intézményben,

 

1. a gyermekjóléti vagy gyermekvédelmi szolgáltatónál, intézményben, hálózatnál, illetve 
javítóintézetnél,

 

foglalkoztatott személyek.

 



 
A Emberi  Erőforrások  Minisztériumának  közlése  szerint  az  a)  78.000  pedagógus  94%-a  már
felvette az oltást, 3% szakorvosi ellenjavallattal, 1 % miniszteri mentesítéssel rendelkezik, további
1% van betegállományban, illetve vár mentesítési kérelme elbírálására, mely napokon belül lezárul.
 
Kérdésem, hogy a többi foglalkoztatotti csoport esetében csoportonként
- hány foglalkoztatott vette fel az oltást,
- hányan mentesültek szakorvosi ellenjavallattal az oltás felvétele alól,
- hányan vannak betegállományban és
- hányan nem vették fel még az oltást és vannak fizetés nélküli szabadságon.
 
Válaszát előre is köszönöm.

 

Budapest, 2022. január 7.
 
 
 Tisztelettel,
 
 Szél Bernadett
 országgyűlési képviselő

 

Tisztelettel,
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